
Söra Södra Samfällighetsförening

Protokoll fört vid styrelsemöte 2012-05-15

Plats: Mötet hölls hos Hans Ragert, Söravägen 133, tisdagen den 15 maj 2012, kl. 
19:00 – ca 20:00

Närvarande: Lennart Ljungqvist
Sarita Dale
Kicki Ericsson
Gun-Britt Johnson
Ola Martis
Hans Ragert
Inger Ståhlgren

§ 14 Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordföranden Lennart Ljungqvist, som hälsade alla hjärtligt 
välkomna.

§ 15 Föregående protokoll
Protokollet gicks igenom och styrelsen kunde då konstatera att ytterligare en 
offert inkommit ang. lekparken i C-området och att denna accepterats. Hans 
Ragert informerade om att besked från ATM ang. tvåårigt serviceavtal 
fortfarande saknades men att han inom kort skulle kontakta dem. Beträffande 
förfrågan från våra grannar på andra sidan Söravägen om att ansluta sig till 
samfällighetens nät, kunde Hans meddela att de har beslutat att anlägga ett eget 
nät.
Ola Martis informerade om att nivåskillnaderna i soprummen i A- resp. B-
området har justerats för att underlätta för renhållningsföretaget. Soprummen i 
C- och. D-områdena är ej klara men Gun-Britt Johnson fick instruktioner av Ola 
hur man kan göra.

§ 16 Ekonomi och underhåll
Efter genomgång av samfällighetens ekonomi kunde styrelse konstatera att den 
är under kontroll. 
De stora gräsytorna kommer under sommaren att, som tidigare, klippas av 
Niclas Öberg. Betr. de mindre ytorna, som den stora gräsklipparen inte kan 
komma åt, beslöts att försöka engagera personer, som bor i området. Ola Martis 
lovade att gå runt till samtliga förråd och se över och serva de mindre 
gräsklipparna.

§17 Inkomna ärenden
Hans informerade om Anette Blomgren har bett om att få ytterligare en 
skottkärra till B-området. Då A-området, som har tre, kan dela med sig beslöts 
att inte köpa in någon mer.
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§ 18 Övriga frågor
Beträffande städdagen kunde styrelsen konstatera att det överlag varit god 
anslutning. 
I samband med städdagen upptäcktes att ”trösklarna” till garagen är murkna. 
Beslöts att dessa kommer att åtgärdas vid ett senare tillfälle.
I D-området bor en grävling under ett hus och Kicki Ericsson fick i uppdrag att 
kontakta viltvårdare för att får hjälp och råd om vad som behöver göras och vad 
kostnaden skulle bli.

§ 19 Nästa möte
Beslöts att nästa möte hålls tisdagen den 21 augusti, kl. 19:00 på Söravägen 141.

§ 20 Mötet avslutas
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras:

Inger Ståhlgren Lennart Ljungqvist
Sekreterare Ordförande

2 (2)


